

Lessons with Daniel Hohm – Euphonium & Brass

Learn, perform, and grow with tailored euphonium and brass lessons

Award-winning euphoniumist Daniel Hohm offers tailored brass tuition for all levels. Lessons are tailored to your goals—whether you're a beginner, hobbyist, or preparing for auditions. Students benefit from structured practice strategies, performance psychology insights, and mentoring from a rising professional soloist.

About Daniel Hohm

- **Education:** BMus (Hons) Intensive (2021–2024, First Class), Master of Performance Intensive (2024–2025, Distinction), RNCM
- **Awards:** RNCM Gold Medal finalist (2024 & 2025), RNCM Concerto Competition winner (2025), 2nd prize International Tuba Euphonium Conference (2025)
- **Experience:** Principal Euphonium of Hammonds Band, European Youth Brass Band, World Youth Wind Orchestra Project; guest solo appearances
- **Approach:** Student-centred mentoring focusing on efficient practice, goal-setting, and performance psychology

Lesson Options

- **In-person:** Manchester, UK
- **Online:** Zoom lessons available worldwide
- **Languages:** English & German
- **Lesson Durations:** 30, 45, or 60 minutes
- **Flexible Mentoring Packages:** 5-lesson blocks or termly packages (10 lessons)

Lesson Rates

United Kingdom – In-Person / Online in brackets

Duration Rate

30 min £25 (£20)

45 min £35 (£30)

60 min £40 (£35)

Packages & Discounts

- **First lesson free**
- **5-Lesson Block:** 5% off, lessons scheduled when booking; 1 lesson may be rescheduled with 24h notice
- **Termly Package (10 lessons):** 10% off, lessons scheduled when booking; up to 2 lessons may be rescheduled; extra lessons can be added if desired
- **Loyalty Benefit:** After 3 terms, receive a free lesson plus a consultation to review goals and plan next steps

Payment & Cancellation

- **Payment accepted via** bank transfer, PayPal, or cash in person
- **Payment flexible:** single lessons due within one week of the lesson; packages/termly upfront or in instalments
- **Cancellation policy:** 24h notice required; lessons cancelled with less than 24h notice will be charged, but I'll always try to accommodate reschedules where possible

Book Your Free First Lesson

Ready to start your euphonium or brass journey? Book your **free first lesson** and explore tailored mentoring with Daniel Hohm.

Fill out the booking form here: <https://forms.gle/yaY1CcBvGtKCmbvX6>

Unterricht bei Daniel Hohm – Euphonium & Blechblasinstrumente

Spielend besser werden – Euphonium- und Blechbläserunterricht für jedes Niveau

Der preisgekrönte Euphonist Daniel Hohm bietet professionellen Unterricht für alle Leistungsstufen. Der Unterricht wird auf deine Ziele abgestimmt – egal, ob du Anfänger/-in, Hobbymusiker/-in oder auf Vorspiele/Aufnahmeprüfungen vorbereitest. Schüler/-innen profitieren von strukturierten Übeplänen, Einblicken in Performance-Psychologie und Mentoring durch einen aufstrebenden Profi-Solisten.

Daniel Hohm

- **Ausbildung:** BMus (Hons) Intensive (2021–2024, First Class), Master of Performance Intensive (2024–2025, Distinction), RNCM
- **Auszeichnungen:** RNCM-Goldmedaillen-Finalist (2024 & 2025), Gewinner des RNCM-Concerto-Wettbewerbs (2025), zweiter Preis International Tuba Euphonium Conference (2025)
- **Erfahrung:** Principal Euphonium der Hammonds Band, European Youth Brass Band und World Youth Wind Orchestra Project; Gastsolist
- **Ansatz:** Schülerzentriertes Mentoring mit Fokus auf effizientes Üben, Zielsetzung und Performance-Psychologie

Unterrichtsoptionen

- **Präsenz:** Manchester, UK
- **Online:** Zoom-Unterricht weltweit verfügbar
- **Sprache:** Englisch & Deutsch
- **Dauer:** 30, 45 oder 60 Minuten
- **Flexible Mentoring-Pakete:** 5er-Block oder Semesterpaket (10 Stunden)

Preise

Deutschland – Präsenz / Online in Klammern

Dauer Preis

30 min 30€ (25€)

45 min 40€ (35€)

60 min 50€ (45€)

Pakete & Rabatte

- **Erste Stunde kostenlos**
- **5-Stunden-Block:** 5% Rabatt auf den Gesamtpreis, Stunden werden bei Buchung festgelegt; 1 Stunde kann mit 24h Vorlauf verschoben werden
- **Semesterpaket (10 Stunden):** 10% Rabatt; bis zu 2 Stunden verschiebbar; zusätzliche Stunden auf Wunsch möglich
- **Treuebonus:** Nach 3 Semestern: eine kostenlose Stunde + Beratung zur Zielsetzung und Planung der nächsten Schritte

Zahlung & Stornierung

- **Zahlungsmöglichkeiten:** Banküberweisung, PayPal oder bar vor Ort
- **Zahlungsfrist:** Einzelstunden innerhalb einer Woche nach Unterricht; Pakete/Semester im Voraus oder in Raten
- **Stornierungsbedingungen:** 24h Vorlauf erforderlich; Unterricht, der später storniert wird, wird berechnet, flexible Umbuchungen nach Möglichkeit

Buche deine erste kostenlose Stunde

Bereit, deine Euphonium- oder Blechbläser-Reise zu starten? Buche deine **kostenlose erste Stunde** und erlebe individuelles Mentoring mit Daniel Hohm.

Hier Buchungsformular ausfüllen: <https://forms.gle/yaY1CcBvGtKCmbvX6>